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Protokół Nr 2/2025 

posiedzenia Komisji Infrastruktury Technicznej,  

Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 24 lutego 2025  roku 
 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Radny Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji powitał członków Komisji i gości zebranych 

na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, które 

rozpoczęło się o godzinie 15.15 w sali 303 Starostwa Powiatowego w Kraśniku. 

 

Stan: 4/5 

Nieobecna Pani Radna Edyta Dudzińska 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1 z 27 stycznia 2025 roku. 

4. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i Zarządu Powiatu  

o realizacji zadań administracyjnych i sprawowaniu nadzoru w zakresie budownictwa na 

terenie Powiatu. 

5. Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie o stanie technicznym 

wałów przeciwpowodziowych, oraz zamierzeniach inwestycyjnych dotyczących 

melioracji na terenie Powiatu. 

6. Informacja o współpracy z miastami partnerskimi i planach dalszej współpracy 

7.   Sprawy bieżące.  

8.   Zamknięcie posiedzenia Komisji 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do porządku posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. Wobec braku uwag, zapytał kto jest za 

przyjęciem przedstawionego porządku posiedzenia Komisji. 

 

„za” głosowało – 4 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie 4 głosami 

„za” przyjęła porządek posiedzenia Komisji. 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu Nr 1 z 27 stycznia 2025 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół został udostępniony w systemie eSesja, 

następnie zapytał, czy ktoś chciałby wnieść uwagi do treści protokołu. Wobec braku uwag zapytał 

kto jest za przyjęciem protokołu Nr 1 z 27 stycznia 2025 roku. 
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„za” głosowało – 4 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  przyjęła protokół Nr 1  

z 27 stycznia 2025 roku.  

 

Punkt 4. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i Zarządu 

Powiatu o realizacji zadań administracyjnych i sprawowaniu nadzoru w zakresie 

budownictwa na terenie Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie eSesja, 

następnie poprosił Pana Marcina Kwiatka Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego   

o przedstawienie informacji. 

 

Pan Marcin Kwiatek poinformował, że podejmowane są działania wynikające z ustawy Prawo 

Budowlane. Wyjaśnił, że w Powiecie Kraśnickim realizowane są duże inwestycje m.in. powstało 

przedszkole w Wilkołazie, Komisariat Policji w Kraśniku, Hala sportowa w Olbięcinie. Dodał, że 

wiele działań jest wynikiem wnoszonych skarg, które Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 

ma obowiązek sprawdzić i wyjaśnić.   

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy dużo zostało nałożonych mandatów. 

 

Pan Marcin Kwiatek wyjaśnił, że wystawione zostały mandaty za nie rozpoczęcie i zakończenie  

inwestycji w terminie. Dodał, że prowadzone były kontrole działalności gospodarczych i w roku 

2025 zostanie wydana decyzja o zapłatę opłaty legalizacyjnej w wysokości 1 000 000 zł. Ostateczna 

decyzja odnośnie wysokości opłaty należała będzie do Wojewody Lubelskiego. Ponadto nakładane 

są kary na kierowników i inwestorów robót. Dodał, że z roku na rok liczba nakładanych kar 

zwiększa się. Następnie zwrócił uwagę, że należy zastanowić się nad podpisaniem umowy z firmą 

zajmującą się rozbiórką budynków znajdujących się w złym stanie technicznym. W Powiecie 

Kraśnickim istnieje wiele obiektów w złym stanie technicznym, również z nieuregulowanym 

stanem prawnym. W dzielnicy starej Kraśnika jest wiele takich budynków, w związku z czym 

składanych jest coraz więcej skarg, ponieważ niektóre budynki zagrażają bezpieczeństwu. 

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się  

z informacją Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i Zarządu Powiatu o realizacji 

zadań administracyjnych i sprawowaniu nadzoru w zakresie budownictwa na terenie 

Powiatu. 

 

Punkt 5. Informacja Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie o stanie 

technicznym wałów przeciwpowodziowych oraz zamierzeniach inwestycyjnych 

dotyczących melioracji na terenie Powiatu. 
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Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie 

eSesja, następnie zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku 

chętnych poinformował, że Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego  zapoznała się z informacją Zarządów Zlewni Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie o stanie technicznym wałów przeciwpowodziowych oraz 

zamierzeniach inwestycyjnych dotyczących melioracji na terenie Powiatu. 

Punkt 6. Informacja o współpracy z miastami partnerskimi i planach dalszej 

współpracy. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie 

eSesja, następnie wyjaśnił, że Pan Radny Damian Kowalski zwrócił się z wnioskiem  

o udostępnienie skanu dokumentów lub informacji dotyczących prośby miasta 

partnerskiego Browary na zorganizowanie pobytu dla 15 – 30 dzieci z Ukrainy. Pytał 

również jakie były oczekiwania oraz wymagania finansowe dot. realizacji tej wizyty. W 

odpowiedzi na złożony wniosek Wydział Promocji przedłożył odpowiedź: „Do Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku wpłynęło pismo Burmistrza Browarów Igora Sapozhko z prośbą 

o rozważenie możliwości zorganizowania wypoczynku dla grupy 15 – 30 dzieci w wieku od 

10 do 16 lat wraz z opiekunami. Pismo zostało przedłożone Zarządowi Powiatu w Kraśniku. 

Na posiedzeniu nr 1/2024 w dniu 14 maja 2024 roku Zarząd Powiatu w Kraśniku Zarząd 

Powiatu w Kraśniku podjął decyzję o odmowie przyjęcia grupy. Decyzja ta wynika przede 

wszystkim z braku wystarczających środków finansowych oraz konieczności 

zaangażowania kilku pracowników, co wiązałoby się z istotnym obciążeniem dla Starostwa. 

Organizacja pobytu tak dużej grupy dzieci wymagałaby nie tylko zapewnienia 

odpowiedniego zakwaterowania, wyżywienia i opieki, ale też koordynacji zajęć oraz 

obsługi logistycznej, co generuje wysokie koszty oraz znaczący nakład pracy. W obecnej 

sytuacji Powiat Kraśnicki nie dysponuje odpowiednimi zasobami, które pozwoliłyby na 

zapewnienie godnego i bezpiecznego pobytu dla uczestników”.  Następnie otworzył 

dyskusję. 

 

Pan Radny Damian Kowalski podziękował za wyjaśnienia.  

 

Pan Przewodniczący Komisji dodał, że wybuch wojny na Ukrainie spowodował, że 

współpraca z miastem partnerskim Browary została wstrzymana.  

 

Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego zapoznała się  

z informacją o współpracy z miastami partnerskimi i planach dalszej współpracy. 

 

Punkt 7. Sprawy bieżące. 
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Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że sesja Rady Powiatu odbędzie się 26 lutego 2025 

roku. Dodał, że przed sesją o godz. 9.00 zostanie zorganizowane szkolenie dla radnych Rady 

Powiatu w Kraśniku z zakresu oświadczeń majątkowych.  

 

Punkt 8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godzinie 16.00 zakończył 

posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

 

 

    Protokołowała               Przewodniczący Komisji 

    Dorota Huber                                  Andrzej Cieśla    

    


